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Vážený pane předsedo.

Komise by ráda poděkovala Poslanecké sněmovně za její stanovisko týkající se sdělení 
„Dokončení unie kapitálových trhů do roku 2019 - čas urychlit realizaci" (C()M(2018) 
114 final).

Komise vítá, že Poslanecká sněmovna vyjádřila širokou podporu reformního programu 
unie kapitálových trhů. Bere však zároveň na vědomí její pochybnosti vyjádřené ve 
stanovisku ohledně proveditelnosti unie kapitálových trhu podle oznámeného 
harmonogramu, stanovení priorit u iniciativ a návrhu společného konsolidovaného 
základu daně z příjmů právnických osob.

Pokud jde o harmonogram, vytvoření skutečného jednotného trhu s kapit cílem v Evropské 
unii do roku 2019 je jednou z klíčových politických priorit současné Komise. Jde 
o součást investičního plánu oznámeného Junckerovou Komisí v listopadu 2014. Za 
účelem dosažení tohoto cíle již Komise provedla téměř všechna opatření uvedená 
v akčním plánu unie kapitálových trhů z roku 2015 a většinu nejdůležitějších opatření 
představených v přezkumu unie kapitálových trhů v polovině období.

V případě návrhu Poslanecké sněmovny na upřednostnění již oznámených iniciativ před 
iniciativami novými by Komise ráda objasnila, že poslední legislativní návrhy byly 
předloženy v květnu 2018. Do příštích voleb do Evropského parlamentu Komise žádné 
nové legislativní návrhy v rámci unie kapitálových trhů přijímat nebude. Komise je 
odhodlána položit všechny zbývající stavební kameny unie kapitálových trhů do roku 
2019, jak je schválila Evropská rada. To znamená, že Komise je připravena se společně 
s Evropským parlamentem a Radou aktivně podílet na práci na všech dosud nepřijatých 
návrzích týkajících se unie kapitálových trhů.
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Pokud jde o výhrady Poslanecké sněmovny ohledně výzvy k urychlenému přijetí návrhu 
společného konsolidovaného základu daně z příjmů právnických osob, Komise by 
Poslaneckou sněmovnu ráda ujistila, že nemá v úmyslu podrývat svrchovanost členských 
států v této oblasti. Zavedení společného konsolidovaného základu daně z příjmů 
právnických osob by z pohledu Komise povzbudilo růst, zaměstnanost a investice tím, že 
by společnostem nabídlo předvídatelná pravidla, rovné podmínky a nižší náklady na 
dodržování předpisů. Kromě toho by přijetí společného konsolidovaného základu daně 
z příjmů právnických osob vytvořilo rovnější podmínky> pro daňové zacházení 
s dluhovými nástroji a kapitálové financování, čímž by došlo k opravě stávajícího 
zvýhodnění dluhů oproti kapiteliu. Toto zvýhodnění má nepříznivý dopad na finanční 
rozhodování, činí společnosti zranitelnějšími vůči úpadku a ohrožuje stabilitu celé 
ekonomiky.

Komise doufá, že tato objasnění jsou dostatečnou odpovědí na otázky Poslanecké 
sněmovny, a těší se na pokračování politického dialogu v budoucnu.
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